

RADA DZIELNICY PRZYMORZE WIELKIE

Protokół z IX sesji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie dnia 12.11.2025r

W dniu 12.11.2025r. o godzinie 19:15 w siedzibie Szkoły Podstawowej nr 76 (ul. Jagiellońska 14) rozpoczęło się posiedzenie Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie, zwołane pismem Przewodniczącego Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie Adama Rozenberga z dnia 2 listopada 2025 roku. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie Adam Rozenberg, który na podstawie listy obecności (załącznik LISTA OBECNOŚCI) stwierdził obecność 15 radnych. Następnie przywołał porządek obrad zawarty w zawiadomieniu o zwołaniu sesji.

1. **Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku obrad.**
2. **Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Przymorze Wielkie.**
3. **Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie.**
4. **Debata i uchwała na temat przeznaczenia rezerwy budżetowej.**
5. **Uchwalenie wniosku o zaprojektowanie i wykonanie podniesionych przejść dla pieszych na ul. Olsztyńskiej, wzorem wyremontowanego odcinka - wniosek Radnego Grzegorza Ptaszyńskiego.**
6. **Debata i ustalenie zasad utrzymania tablic informacyjnych Rady Dzielnicy.**
7. **Debata i ustalenie zasad przeprowadzania dyżurów Radnych Dzielnicy.**
8. **Ustalenie zasad zwoływania sesji.**
9. **Debata na temat dzików na dzielnicy - wniosek Radnej Małgorzaty Kosmalskiej.**
10. **Wolne wnioski**
11. **Zakończenie sesji**

Przewodniczący zaproponował dodanie punktu:

- Opinia na temat organizacji na terenie Parku Reagana Mistrzostw Polski w Disc Golf

Rozszerzony porządek obrad:

1. **Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku obrad.**
2. **Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Przymorze Wielkie.**
3. **Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie**
4. **Debata i uchwała na temat przeznaczenia rezerwy budżetowej.**
5. **Uchwalenie wniosku o zaprojektowanie i wykonanie podniesionych przejść dla pieszych na ul. Olsztyńskiej, wzorem wyremontowanego odcinka - wniosek Radnego Grzegorza Ptaszyńskiego.**
6. **Debata i ustalenie zasad utrzymania tablic informacyjnych Rady Dzielnicy.**
7. **Debata i ustalenie zasad przeprowadzania dyżurów Radnych Dzielnicy.**
8. **Ustalenie zasad zwoływania sesji.**
9. **Debata na temat dzików na dzielnicy - wniosek Radnej Małgorzaty Kosmalskiej.**
10. **DODANY - Opinia na temat organizacji na terenie Parku Reagana Mistrzostw Polski w Disc Golf**
11. **Wolne wnioski**
12. **Zakończenie sesji**

Następnie ogłosił głosowanie za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.

Głosowanie ogółem : ZA:15 PRZECIW:0 WSTRZYMANE:0

Przewodniczący przywitał gości:

- Wojciech Suchy - który podziękował za dofinansowanie jego projektów.

Przewodniczący Adam Rozenberg, powodu braku innych chętnych stwierdził, że protokół sporządzi osobiście.

2. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Przymorze Wielkie.

Głos zabrał Przewodniczący Zarządu - Krzysztof Skrzypski, który zrelacjonował pracę zarządu w okresie między sesjami:

- rozliczanie faktur i projektów dotyczących budżetu dzielnicy
- kontrolowanie rozliczenia projektów z Budżetu Obywatelskiego (szczególnie projekt doświetlenia przejść dla pieszych)
- udział w kolegium przewodniczących zarządów (sprawozdanie zostało wysłane mailem)

3. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie.

- brak

4. Debata i uchwała na temat przeznaczenia rezerwy budżetowej

Grzegorz Ptaszyński zaproponował, aby w przyszłym roku wrócić do tematu organizacji dzielnicowego festynu i aby fundusze z rezerwy zostały przeznaczone na ten cel. Zaproponował, aby powstał komitet organizacyjny i zaproponował, aby każdy przemyślał jaka formuła i lokalizacja byłaby najlepsza. Ustalono, że chcemy robić w 2026 roku jubileuszowy festyn dzielnicowy. Do komitetu organizacyjnego zgłosili się radni: Grzegorz Ptaszyński, Jadwiga Wesołowska, Jakub Mazurowski, Piotr Czapliński, Anna Niekrasz. Ustalono, że do tego tematu na sesji wrócimy w 2026 roku. Uchwałę którą przegłosujemy będzie dotyczyła jedynie przeniesienia środków z rezerwy na kolejny rok.

Uchwała nr IX/24/2025

Głosowanie ogółem : ZA: 15 PRZECIW: 0 WSTRZYMANE: 0

5. Uchwalenie wniosku o zaprojektowanie i wykonanie podniesionych przejść dla pieszych na ul. Olsztyńskiej, wzorem wyremontowanego odcinka - wniosek Radnego Grzegorza Ptaszyńskiego.

Głos zabrał Grzegorz Ptaszyński, zrelacjonował problem niebezpiecznym ruchem samochodów na ul. Olsztyńskiej. Poprosił o poparcie swojego wniosku. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Przewodniczący poddał pod głosowanie, kto jest za poparciem wniosku.

Głosowanie ogółem : ZA: 14 PRZECIW: 0 WSTRZYMANE: 1

W związku z przyjściem gościa Pana Piotra Paczkowskiego z Fundacji Dobra Baza, zajmującej się życiem dzików, przewodniczący zaproponował przesunięcie punktu 9 porządku obrad przed punkt 6.

Głosowanie ogółem : ZA: 15 PRZECIW: 0 WSTRZYMANE: 0

9. Debata na temat dzików na dzielnicy - wniosek Radnej Małgorzaty Kosmałskiej.

Pan Piotr Paczkowski zrobił wykład na temat życia we wspólnej przestrzeni miejskiej z dzikami. Przedstawił jakie są problemy i trudności. Przedstawił jak powinno wyglądać zgłaszanie incydentów z dzikami. Zwrócił uwagę, że zgłoszenia nie są zbyt dobrze realizowane. Zwrócił uwagę, że problem jest z „dokarmianiem dzików” brak odpowiednich wiat i śmietników. Zwrócił uwagę, że populacja dzików rośnie. Nie ma jakiegoś spójnego pomysłu co zrobić z dzikami wchodzącymi do miasta. Zwrócił uwagę, że służby nie mają jak karać osób, które dokarmiają dziki. Jest pomysł z „klatkami odlowczymi”, ale zbyt mało spełniają oczekiwań. Firmy zajmujące się odstrzałem dzików też nie są dobrym rozwiązaniem, bo często jest to bardzo niebezpieczne.

6. Debata i ustalenie zasad utrzymania tablic informacyjnych Rady Dzielnic.

Jadwiga Wesółowska zaproponowała stworzenie grupy, która zajmowałaby się gablotami. Ustalono, żeby była ujednolicona szata graficzna. Ustalono, że na gablotach mogą wisieć informacje jedynie związane z radą i budżetem rady oraz nieodpłatnych wydarzeń. Ustalono, aby szczegóły dotyczące utrzymania gablot ustaliła komisja ds. promocji i kontaktów z mieszkańcami.

7. Debata i ustalenie zasad przeprowadzania dyżurów Radnych Dzielnic.

Przewodniczący przedstawił jakie są problemy z obsadzaniem dyżurów. Po pierwszym okresie, gdzie zgłaszało się wielu chętnych do pełnienia dyżurów to obecnie jest bardzo ciężko znaleźć chętnych do pełnienia dyżuru. Zaproponowano następujące rozwiązania:

1 i 3 środa miesiąca godz. 17:00 - 17:30 (Mikołaj Wysiecki)

30 minut raz w miesiącu plus czat on-line (Monika Tkaczyk)

Raz w miesiącu plus jasna informacja, że można się umówić indywidualnie (Jakub Mazurowski)

Po głosowaniu zostało ustalone, że sesja będzie się odbywała raz w miesiącu w pierwszą środę od godz. 18:00 do 19:00 (przerwa w lipcu i sierpniu).

8. Ustalenie zasad zwoływania sesji.

Podczas debaty w internecie ustalono, że sesje będą odbywały się w drugą środę miesiąca. Przewodniczący przedstawił problemy związane ze sztywnym kalendarzem sesji. Zaproponował, aby spróbować zwoływać sesje w drugą środę miesiąca, w którym jest potrzeba przeprowadzenia sesji. Sesje będą zwoływane zgodnie z zapisami statutu w ramach potrzeb.

10. Opinia na temat organizacji na terenie Parku Reagana Mistrzostw Polski w Disc Golf

Na podstawie maila wysłanego przez Urząd Miasta w dniu 12.11.2025 z prośbą o opinię do dnia 13.11.2025 rada podjęła opinię, która stanowi załącznik do protokołu.

Opinia nr 2/2025

Głosowanie ogółem : ZA: 10 PRZECIW: 0 WSTRZYMANE: 1

5. Wolne wnioski

- brak wolnych wniosków

6. Zakończenie sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 21:30 Przewodniczący Rady Dzielnicy Adam Rozenberg zakończył obrady.

Przewodniczył i protokołował: Adam Rozenberg

PRZEWODNICZĄCY RADY
DZIELNICY PRZYMORZE WIELKIE
Adam Rozenberg
Adam Rozenberg